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Nils-Åke Mårheden – kandidat från Skokloster till 
kommunfullmäktige och landstinget i valet den 17:e september för 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

• Jag tror på individen och människan. Makten ska styra individen så lite 
som möjligt. Skapa i stället förutsättningar för individen att växa. 

• Det är dags att Håbo kommun sätter fokus på Skohalvön och inte bara 
Bålsta! En röst på mig är en röst för Skohalvöns utveckling! 

• Skohalvön ska utvecklas i en lagom takt i harmoni med naturen och i 
samspel med innevånarna på halvön. Hela denna del av kommunen är 
unik med fantastisk naturmiljö och en rik kultur. Med rätt känsla i 
utbyggnadstakten kan vi bevara det unika och ändå göra halvön attraktiv 
att bo och verka på. Jag vill verka för att både kommunal och kommersiell 
service blir bättre på Skohalvön. 

• Småföretagandet på halvön ska stödjas. Kommunens nya marknadsbolag 
ska lägga särskild vikt vid potentialen av nya småföretag på halvön. 

• En färjeförbindelse över Skofjärden bör etableras. Till att börja med för 
persontrafik men på sikt utbyggnad till bilfärja. Underlättar för pendling 
både ut och in på halvön. 


